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Notulen algemene ledenvergadering van de Aardappelkwekersvereniging 
Midden Nederland (AKV-MN) gehouden op 25 januari 2023 
 
1. Opening.  
De voorzitter heet iedereen welkom en is merkt op dat er met een 50 aanwezigen 
een goede opkomst is. Negen leden hebben voor de vergadering afgezegd.   
De agenda wordt onveranderd aangenomen. 
 
 
2. Notulen jaarvergadering 7 februari 2022.  
De notulen worden met een kleine taalkundige wijziging goedgekeurd. 
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen. 
-Er zijn uitnodigingen binnengekomen van o.a. de AKV DrGr en de AKV FrGr.  
 
4. Jaarverslag. 
De voorzitter leest het jaarverslag voor. Dit wordt meegestuurd met de notulen van 
de vergadering. En ook op de website geplaatst. Het ledenaantal is weer iets 
opgelopen naar 116.  
 
5. Jaarverslag Penningmeester en vaststellen contributie.  
De penningmeester Kamal Smid geeft een toelichting op de balans per 31-12-2022. 
Een kopie wordt rondgedeeld. Diverse punten worden toegelicht. 
De donatie betrof de jaarlijkse bijdrage aan het Geert Veenhuizen Fonds. 
De proiefveldkosten zijn ongeveer €1.000 en voor de jaarvergadering zijn de kosten 
ongeveer €500.  
Op de balans stond een aanzienlijk bedrag voor de buitenland reis. Dit is in 2022 
terugbetaald aan de deelnemers omdat de reis wederom moest worden uitgesteld. 
De reserves zijn met €~500,= afgenomen naar €5.325,58   
 
Uit de begroting voor 2023 blijkt dat de proefveld kosten  ongeveer €300,= hoger zijn 
dan de bijdrage voor het proefveld. Verder geen bijzonderheden. Er wordt een 
teruglopende reserve begroot. 
Jan van Loon vraagt naar de hogere inkomsten voor contributie in 2023. Hierbij is 
rekening gehouden met de uitkomst van agenda punt 7.  
Op verzoek van Peter Keijzer gaat de penningmeester verder in op de proefveld 
kosten.  
Hans van den Oord vraagt of de donatie bij rasopname wordt betaald door het 
handelshuis of door de kweker als zij beide lid zijn. Dit is een zaak van afstemming. 
De vergadering stemt in met de ingediende begroting. 
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6. Kascontrolecommissie.  
Gerard Schenk meldt namens de kas controle commissie dat de boeken zijn 
gecontroleerd is en dat het er allemaal prima uitzag. Jeroen van Soesbergen stelt 
voor de penningmeester decharge te verlenen wat door de vergadering wordt 
aangenomen. 
De heren van Soesbergen en Schenk gaan nog een jaar door als leden van de 
kascontrole commissie. 
 
7. Contributie en proefveld vergoeding. 
De penningmeester legt uit dat vanwege de gestegen kosten er na vele jaren van 
stabiliteit een verhoging noodzakelijk is van de contributie. Het voorstel is deze aan 
te passen naar €12,50. De vergadering stemt hiermee in. De proefveld kosten gaan 
ieder jaar omhoog en het verschil met de bijdrage moet niet te sterk oplopen. 
Daarom wordt voorgesteld de bijdrage per zaailing te verhogen naar €15,=. 
Ook hier stemt de vergadering mee in. En daarmee is de begroting van agenda punt 
5 ook kloppend.  
 
8. Opname rassenlijst door Ronald van Hulzen.  
De heer Kees Boons heeft na vele trouwe jaren afscheid genomen van de NAK en 
het nieuwe aanspreekpunt voor de AKV is de heer van Hulzen. 
Ronald geeft een overzicht van de beproeving van 2022, door de verschillende 
proeven te bespreken.  
De beide virus proefvelden gaven bruikbare resultaten.  
Ook de resultaten van de drie TGA proefvelden waren goed bruikbaar. 
De Phytophthora besmetting kwam afgelopen jaar slechts langzaam op gang. 
Verwacht wordt dat er 32 nieuwe rassen op de rassenlijst komen in 2023. 
Het aantal aanmeldingen is licht gedaald.  
Voor het komende jaar zijn 30 nieuwe rassen aangemeld en lopen er 35 in het 
tweede jaar.  
 
Betreffende het AM en wratziekte onderzoek meldt Ronald dat er nu op twee 
manieren op wratziekte resistentie kan worden getoetst.  
 
9. Samenstelling bestuur.  
Aftreden en herkiesbaar is de heer Jacques Vergroesen. Er zijn geen 
tegenkandidaten aangedragen en de vergadering steunt de herverkiezing. 
 
9. Inleiding door mevrouw Margriet Boerma en de heer Albert Wolfs.  
Beheersing van AM en wratziekte, een cruciale rol voor de kwekers. 
In deze duo presentatie wisselen en Margriet (HLB) en Albert (Aeres en zelfstandig) 
elkaar af en geven een helder beeld van de historie en de huidige situatie 
betreffende de nieuwe fysio’s van wratziekte en AM. 
Voor wratziekte kan worden getoetst via twee methoden. De (oude) Nederlandse 
methode, volgens Spiekerman geeft ook de mate van vatbaarheid. De Duitse 
methode volgens Glynne Lemmerzahl geeft alleen vatbaar of resistent als uitslag. 
Alle rassen die in het zetmeel gebied worden geteeld blijken vatbaar voor fysio 38 
van wratziekte. Er zijn enkele (vooral buitenlandse) rassen resistent en dat geeft 
mogelijkheden voor de kwekers. 
In tegenstelling tot wratziekte is bij de beheersing van AM ook de tolerantie van de 
rassen van belang.  
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Er zal meer op Ro5 getoetst gaan worden om een beeld te krijgen van de 
beschikbare resistenties. 
 
10. Sluiting ochtendvergadering 
Na een borrel wordt er geluncht in de Goede Aanloop. 
 
11. Opening van het middagprogramma. 
De voorzitter geeft een kort overzicht van de planning van de vereniging in het 
lopende jaar. En stelt het 70-jarig bestaan aan de orde. Hij stelt voor in te zetten op 
het 75-jarig bestaan over 5 jaar, maar vanuit de vergadering wordt de wens geuit het 
komende lustrum niet ongemerkt voorbij te laten gaan.  
 
12. Toelichting proefveldcommissie door Pieter v.d. Schaaf.  
De proefveldcommissie bestaat uit de heren v.d. Schaaf en Besteman. Vanuit het 
bestuur is de heer Geersing betrokken. Dit wordt per gelegenheid aangevuld met 
voldoende vrijwilligers. 
Ook in 2022 waren er weer vrij weinig zaailingen ingestuurd. 
Beide proefvelden zijn onder goede omstandigheden gepoot en geoogst en de 
resultaten lijken betrouwbaar. 
De bezichtiging is gehouden op 19 november in de oude kas van de NAK.  
Hans van den Oord ging er dit jaar weer met de eerste prijs vandoor.  
 
13. Inleiding door de heer Lubbert van den Brink (NAK Tuinbouw).  
Hij hield een lezing over het CGO en de inpassing van TPS rassen hierin. 
Binnen het CGO kunnen TPS rassen vanuit zaad en vanuit pootgoed worden 
beoordeeld. Vanuit pootgoed heeft de voorkeur omdat dit een beter vergelijk geeft. 
Als er uit zaad wordt gewerkt, worden deze verspeend. 
Omdat op dit moment deze rassen nog heterogener zijn dan kloon rassen, zijn er 
grotere proefveldjes nodig. 
Het blijkt dat uit zaad de gevoeligheid voor Phytophthora groter is en er hogere 
gehaltes aan TGA worden gevonden. Mogelijk zijn de planten meer stres gevoelig. 
In de toekomst moet de toets gaan afhangen van het doel. 
Is het doel teelt uit zaad, dan moet er op zaad worden getoetst, maar indien er een 
tussenstap is met pootgoed productie met de CGO toets ook op pootgoed worden 
uitgevoerd. 
 
14. Rondvraag.  
 
15. Sluiting.  
De voorzitter sluit de vergadering en wenst iedereen wel thuis. 


